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[bookmark: _Toc24233]1.Scanned copy of business license
营业执照扫描件

2.OEM power of attorney (IF Necessary)
OEM授权信函（非OEM必须提供）


3.Commitment
承诺书

Grand China Aviation Maintenance Company Limited：
大新华飞机维修服务有限公司

Our company is participating your company's Iplex Nx Series Industrial Videoscope Procurement Project promises as below:
我司自愿参与贵司孔探插入管采购项目的投（议）标，现承诺如下：
1.Our company will participate in this project in accordance with the principles of fairness, impartiality, openness, and good faith, and understand and accept the relevant regulations of your company.
一、我司将遵循公平、公正、公开及诚实信用的原则参加本项目投（议）标，理解并接受贵公司的开标、评标、定标等相关规定。
2.All legal representative information and related materials provided by our company are true, valid, and legally held, and there is no invalidity or falsehood.
二、我司按本项目招（议）标公告要求提供的所有法人资料及有关材料均真实有效、合法持有，不存在失效、虚假的情况。
3、Our company does not engage in bid rigging, collusion, or leakage in bidding, and does not exclude other bidders from participating in fair competition.
三、严格遵守贵司的有关规定，投（议）标中不围标、不串标、不泄标，以及不排挤其他投标人参与公平竞争。
4.We will not withdraw our bid within the validity period of this project, and after winning the bid, we will sign the contract within the time limit specified by your company and fully fulfill our contractual obligations.
四、在本项目投（议）标有效期之内不撤回投标，中标后在贵司规定的期限内签订合同，全面履行合同义务。
5. If we violate the above commitments, our company voluntarily accepts your company's handling (such as canceling the bidding qualification), and will bear the economic losses and legal responsibilities caused to your company as a result.
五、若违反上述承诺内容，我司自愿接受贵司处理（如：取消投标中标资格、没收投标或履约保证金），并承担由此造成贵司的经济损失赔偿及法律责任。

Supplier承诺单位：
Signature法人签字：
Date日期：


4.Certificate of Qualification of Legal Representative and Copy of Legal Representative's ID Card
法定代表人资格证明书及法定代表人身份证复印件

Grand China Aviation Maintenance Company Limited：
大新华飞机维修服务有限公司

Name姓名：
ID Number身份证号：
As the legal representative of our company, I represent our company to participate in the bidding (negotiation) activities of the Iplex Nx Series Industrial Videoscope Procurement Bidding Project organized by your company, sign the bidding documents of the bidding (negotiation) project, conduct contract negotiations, sign contracts, and handle all related affairs.
作为本公司的法定代表人，代表我公司参加贵公司组织的采购招标项目招（议）标活动，签署该招（议）标项目的投标文件、进行合同谈判、签署合同和处理与之有关的一切事务。


Supplier承诺单位：
Signature法人签字：
Date日期：


5.Authorization Letter from Legal Representative
法定代表人授权委托书（含被授权人身份证复印件）

Power of Attorney
授权委托书

Supplier委托单位：
Legal representative法定代表人：
[bookmark: _Hlk181200225]Agent Person代理人：
Agent Person ID number代理人身份证号：

Authorize the above-mentioned agent person to handle the following items on behalf of our company:
兹授权上述代理人全权代表我公司前往大新华飞机维修服务有限公司处理以下事项，委托权限如下：
Participate in bidding meetings (including negotiation, signing, and payment of related fees)
参加招标会议，办理招标文件的领取、递交、更改、撤回、谈判、签署及办理投标保证金的缴纳、退回等事项。
Responsible for negotiating and signing contracts (including supplementary agreements and other attachments);
负责合同（包括补充协议和其他附件）洽谈及签订；负责签署合同履约过程中的相关函件、会议纪要等文件，收发双方业务往来间的电子邮件、传真、快递等；处理有关异议处理等事项；办理款项结算、领取发票、收据等事项。
The agent handling the above matters represents our company and has the same legal effect as our company's actions. Our company will bear all legal consequences and responsibilities related to the agent's actions. The agent has no authority to delegate.
代理人处理上述事项均代表我公司，与我公司的行为具有同等法律效力，我公司将承担上述代理人相关行为的全部法律后果和法律责任。代理人无权转委托。
Validity period of the Power Attorney
本授权委托书有效期限:
Supplier承诺单位：
Signature(Legal)法人签字：
Signature(Agent)代理人签字：
Date日期：


[bookmark: _Toc30388]6.Integrity and Compliance Commitment Letter
廉洁合规承诺书

Grand China Aviation Maintenance Company Limited：
大新华飞机维修服务有限公司:

In order to fulfill our corporate responsibilities, build a fair and just market competition environment, adhere to compliance and integrity self-discipline standards, and effectively protect the legitimate rights and interests of both parties in cooperation, our company hereby promises the following:
为践行企业社会责任，构建公平、公正的市场竞争环境，杜绝不正当交易，净化交易流程，遵循合规与廉洁自律准则，切实保护合作双方合法权益，我公司特承诺如下：
1. Adhere to business ethics and eliminate commercial fraud遵循商业道德、杜绝商业舞弊
1.1 Strictly abide by relevant laws and regulations such as the Anti Unfair Competition Law of the People's Republic of China, consciously comply with your requirements for compliance and integrity construction, actively accept supervision from relevant departments, and resolutely eliminate illegal and criminal activities such as commercial bribery and interest transmission.
严格遵守《中华人民共和国反不正当竞争法》等相关法律法规，自觉遵守贵方有关合规与廉洁建设要求，主动接受相关部门的监督，坚决杜绝商业贿赂、利益输送等违法犯罪行为。
1.2 Self restraint, self-management, adherence to contracts, emphasis on credibility, and non participation in illegal activities such as bid rigging, fraud, fraudulent bid winning, interference with bid evaluation, breach of contract, etc.
自我约束、自我管理，守合同、重信用，不参与围标串标、弄虚作假、骗取中标、干扰评标、违约毁约等违法行为。
1.3 All the information submitted by our company is legal, true, accurate, and valid, without any forgery or falsehood, and we are responsible for the authenticity of the information provided.
我公司提交的单位基本信息、包括但不限于项目负责人、技术负责人、从业资质和资格、业绩、财务状况、信誉等所有资料，均合法、真实、准确、有效，无任何伪造、虚假情形，并对所提供资料的真实性负责。
1.4 Not to give any form of cash, gifts, payment vouchers, consumption cards, securities, etc. to you and your personnel in any way, and not to entertain or invite you and your personnel to participate in high-end entertainment consumption, tourism and other activities; Not to reimburse any receipts or expenses of any person or relatives of your company in any form; Do not engage in any activities that may affect the fairness and impartiality of cooperation.
不以任何方式向贵方及贵方人员赠送任何形式的现金、礼品、支付凭证、消费卡和有价证券等，不宴请或邀请贵方及贵方人员参加高档娱乐消费、旅游等活动；不以任何形式报销贵单位的任何人以及亲友的各种票据及费用；不进行可能影响合作公平、公正的任何活动。
1.5 We will not provide full-time or part-time job positions for your personnel or distribute various forms of salary, bonuses, dividends, and commissions to your personnel.
未经贵方同意，不为贵方人员提供专职或兼职的工作岗位或向贵方人员发放各种形式的薪酬、奖金、分红、回佣。
1.6 Not seeking undue benefits for your company, your personnel, their spouses, children, their spouses, and other specific related parties.
不为贵方及贵方人员及其配偶、子女及其配偶和其他特定关系人（包括但不限于其他近亲属，下同）谋取不正当利益。
1.7 Not require your personnel to carry out related work for us in violation of regulations or beyond our authority, and we do not directly or indirectly inquire or ask about confidential information related to your business process from your personnel.
不要求贵方人员为我方违规或越权开展相关工作，不向贵方人员直接或间接打听、询问办理业务过程中涉及贵方保密的信息。
1.8 Not to disclose to any news media or third party any evaluations or information regarding the business ethics of personnel of Grand China Aviation Maintenance Company Limited. and its affiliated units, nor to disclose the content of this commitment letter or the specific business cooperation between us; We have an obligation to protect all your commercial confidential information.
未经书面同意，不向任何新闻媒体、第三人披露有关大新华飞机维修服务有限公司及关联单位的人员关于商业道德方面的评价、信息，也不披露本承诺书内容及贵我双方具体商业合作的内容；有义务保护贵方所有商密信息。
1.9 Do not commit any other acts in violation of relevant laws, regulations, rules, CPC discipline provisions, etc.
2. Handling method处理方式
2.1 If you and your personnel engage in any illegal, irregular, or disciplinary misconduct, we promise to promptly file a complaint or report to your supervisory department.
贵方及其人员如有违法、违规、违纪等不当行为的，我方承诺及时向贵方的监督部门进行投诉或举报。
2.2 If there is any violation of any of the commitments in this commitment letter, you may reflect, complain, and report to us, and have the right to take relevant measures against us based on specific circumstances, including but not limited to: putting us and our stakeholders on your blacklist, terminating your business cooperation with us and our stakeholders, suspending payment of relevant cooperation funds, terminating any valid contracts, and retaining the right to pursue us and our personnel through legal means.
我方及我方人员、我方利益相关方如有违反本承诺书任一承诺内容的行为，贵方可向我方进行反映、投诉以及举报，并有权依据具体情节对我方采取相关措施，包括但不限于：将我方及利益相关方列入贵方黑名单、给予我方及利益相关方禁入限制、终止贵方与我方及利益相关方业务合作关系、暂停支付相关合作款项、解除本承诺书出具前后贵方与我方及利益相关方签署的且届时仍有效的任何合同、协议或其他文件等，并保留通过法律途径依法追究我方及我方人员、我方利益相关方责任的权利，因此造成的贵方损失均由我方全额承担，对于情节严重的，贵方有权移送司法机关处置。
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